

List of Candidates Nominated for RAKBANK Board of Directors Re- election In the AGM Scheduled on 14 March 2018	قائمة أسماء المرشحين لإعادة انتخابهم لمجلس ادارة راك بنك في الجمعية العمومية المقررة في ١٤ مارس ٢٠١٨
H.E. Mohamed Omran Alshamsi	معالي محمد عمران الشامسي
H.E. Sh. Salem bin Sultan Al Qasimi	سمو الشيخ سالم بن سلطان القاسمي
Mr. Ahmed Essa Al Naeem	السيد/ احمد عيسى النعيم
Mr. Salem Ali Al Sharhan	السيد/ سالم علي الشرهان
Mr. Ahmad Abdulkarim Julfar	السيد/ أحمد عبد الكريم جلقار
Mr. Rajan Khetarpal	السيد/ راجان كيتاربال
Mr. Kantic Dasgupta	السيد/ كانتيك داسقوبتا

الفت المواقع (مراح) The National Bank of Ras Al-Marimah (P.S.C.) Head Office (1.0, Ras 350), Ras Al-Khaimah, UAE. Tel: +971 7 206 22 22, Fax: +971 7 243 54 54 / 243 52 22, Email: administration@rakbank.ae



Bios of Candidates Nominated for RAKBANK Board of Directors Re-election In the AGM Scheduled on 14 March 2018

H.E. MOHAMED OMRAN ALSHAMSI

H.E. Mohamed Omran Alshamsi has 35 years of experience with Etisalat, retiring as Chief Executive Officer and Chairman in 2012. He is currently Chairman of the Board of Directors for Ras Al Khaimah Properties Company and Chairman of the Board of Governors for the American University in Ras Al Khaimah. He is also the Chairman and Chancellor of the Higher Colleges of Technology, with status of Minister.

نبذة عن المرشحين لإعادة انتخابهم لمجلس ادارة راك بنك في الجمعية العمومية المقررة في ١٤ مارس ٢٠١٨

معالي محمد عمران الشامسي

يمتلك معالي محمد عمران الشامسي خبرة طويلة تمتد لفترة ٣٥ عاماً مع شركة اتصالات حتى تقاعد من منصبه كرئيس تنفيذي ورئيس مجلس إدارة لشركة اتصالات في ٢٠١٢. ويشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة رأس الخيمة العقارية ورئيس مجلس أمناء الجامعة الأمريكية في رأس الخيمة. وهو أيضاً رئيس مجمع كليات التقنية العليا بدرجة وزير.

H.E. SHEIKH SALEM BIN SULTAN AL QASIMI

H.E. Sheikh Salem Al Qasimi is a member of the Executive Council of the Government of Ras Al Khaimah. He is also Chairman of the RAK Department of Civil Aviation, a member of the General Civil Aviation Authority, founder and Chairman of the UAE Fencing Federation, Member of UAE Olympic committee and Chairman of Arab Fencing Council, and Chairman of Ras Al Khaimah National Travel

سمو الشيخ سالم بن سلطان القاسمي

سمو الشيخ سالم بن سلطان القاسمي هو عضواً في المجلس التنفيذي لحكومة رأس الخيمة. ويشغل منصب رئيس دائرة الطيران المدني لإمارة رأس الخيمة، وعضو مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني، وهو أيضاً مؤسس ورئيس إتحاد الإمارات للمبارزة، وعضو مجلس إدارة اللجنة الأولمبية الوطنية ورئيس الاتحاد العربي للمبارزة، ورئيس مجلس إدارة ورئيس مجلس إدارة وكالة رأس الخيمة الوطنية للسفريات (رانتا).

Mr. SALEM ALI AL SHARHAN

Agency (RANTA

السيد سالم علي الشرهان

Head Office, P.O. Box 5300, Ras Al-Khaimah, UAE.

Tel: +971 7 206 22 22, Fax: +971 7 243 54 54 / 243 52 22, Email: administration@rakbank.ae



Mr. Salem Al Sharhan spent 23 years at Etisalat in various positions and is the telecom company's former Group Chief Financial Officer. He has served as an advisor to His Highness Sheikh Saud bin Saqr Al Qasimi, Member of the Supreme Council and Ruler of Ras Al Khaimah. Mr. Salem is currently a Board Member of the Dubai International Financial Centre Authority, a Board Member of Trustees of American University of Ras Al Khaimah, and the Chairman of RAK Insurance.

أمضى السيد سالم الشرهان فترة ٢٣ عاماً لدى شركة اتصالات وشغل منصب الرئيس التنفيذي السابق للشؤون المالية لمجموعة شركة اتصالات وعدة مناصب أخرى في الشركة. وقد عمل سابقاً مستشاراً لسمو الحاكم، الشيخ سعود بن صقر القاسمي، عضو المجلس الأعلى للإتحاد وحاكم إمارة رأس الخيمة. ويشغل السيد سالم حالياً منصب عضو مجلس إدارة سلطة مركز دبي المالي العالمي، وعضو مجلس أمناء الجامعة الأمريكية في رأس الخيمة، ورئيس مجلس إدارة شركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين.

Mr. AHMED ESSA AL NAEEM

Mr. Ahmed Essa Al Naeem has 39 years of experience with the Khaimah government. He is the former Chairman of Electricity and Water with Ras Al Khaima's goverment, General Manager of RAK National Oil Company, and RAK Gas Commission. He is also a former member of the Ras Al Khaimah Municipal Council and of the Ras Al Khaimah Chamber of Commerce. Industry, and Agriculture and has held additional posts in a number of ministries. Mr Al Naeem is currently Chairman of RAK Trade Centre and Al Naeem Mally Al-Naeem City Centre, Vice Chairman of Ak insurance, and Director of Majan Printing

السيد أحمد عيسى النعيم

يتمتع السيد أحمد النعيم بخبرة طويلة تمتد لفترة ٣٩ عاماً مع حكومة رأس الخيمة. وقد شغل سابقاً منصب رئيس كهرباء ومياه رأس الخيمة، ومدير عام شركة رأس الخيمة الوطنية للبترول وهيئة غاز رأس الخيمة، وعضو في المجلس البلدي وغرفة تجارة وصناعة وزراعة رأس الخيمة، وممثل في كثير من الوزارات. يشغل السيد أحمد حالياً منصب رئيس مجلس إدارة مركز رأس الخيمة التجاري والنعيم مول والنعيم سيتي سنتر، ونائب رئيس مجلس إدارة شركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين، وعضو مجلس إدارة في شركة مأس الخيمة الوطنية للتأمين، وعضو مجلس إدارة في شركة شركة مجان للطباعة وبنك رأس الخيمة الوطني.

e National Bank of Ras Al-Khaimah (P.S.C.)



and RAKBANK.

Mr. AHMAD ABDULKARIM JULFAR

Mr. Ahmad Abdulkarim Julfar has 30 years of experience with Etisalat Group in the UAE. during which time he held various positions, the most recent being Chief Executive Officer. Mr. Ahmad has held other senior positions. such as Chairman of the Board of Directors for the Thuraya Group and Etisalat Services Holding and Deputy Chair of the GSM Association. Mr. Ahmad has a number of achievements to his name, having been awarded Telecom Leader of the Year in 2014 by the Mobile World Congress and CEO of the Year - Telecom 2013 by CEO Middle East. He holds a BSc in Civil Engineering and Computer Science from Gonzaga University and is a graduate of the Mohammed Bin Rashid Programme for Leadership Development. Currently, Mr. Ahmad is the Director General of the Community Development Authority in Dubai.

السيد أحمد عبد الكريم جلفار

يتمتع السيد أحمد عبد الكريم جلفار بخبرة مهنية تمتد الى ٣٠ عاماً لدى مجموعة اتصالات في الإمارات متنقلاً في عدة مناصب رئيسية، آخرها بصفته رئيساً تنفيذياً للمجموعة. وشغل السيد أحمد عدة مناصب قيادية كرئيس مجلس إدارة كل من مجموعة الثريا وشركة اتصالات للخدمات القابضة، إضافة إلى كونه نائب رئيس الجمعية الدولية لشبكات الهاتف المحمول. وحقق السيد أحمد عدة إنجازات عظيمة ونال لقب تسميته "أفضل قائد في قطاع الاتصالات لعام 2014" في المؤتمر العالمي للموبايل، و"أفضل رئيس تنفيذي في قطاع الاتصالات لعام ٢٠١٣ في مجلة الرئيس التنفيذي الشرق الأوسط. يشار إلى أن السيد أحمد حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة المدنية وعلوم الحاسب من جامعة قونزاقا الأمربكية، وهو خريج برنامج محمد بن راشد لإعداد القادة. وهو حالياً المدير العام لهيئة تنمية المجتمع في دبي.

Mr. RAJAN KHETARPAL

Mr. Rajan Khetarpal has 36 years of banking experience with Indian and UAE Banks in Corporate and Commercial Banking, Project

السيد راجان كيتاربال

السيد راجان كيتاربال صاحب خبرة مصرفية لفترة ٣٦ عاماً في المصارف الهندية والإماراتية في مجال الخدمات المصرفية التجارية والشركات، وتمويل

The National Bankov Ras N-Khaimah (P.S.C.)

Head Office P.O. Box 5300, Ras Al-Khaimah, UAE.

Tel: +971 7 206 22 22, Fax: +971 7 243 54 54 / 243 52 22, Email: administration@rakbank.ae



Finance, Debt Capital Markets, and Risk Management. Mr. Khetarpal was Deputy General Manager and Head Global Debt Capital Markets in Emirates NBD and later the bank's General Manager of Risk. Mr. Khetarpal was also the Chief Integration Officer and CEO Designate for Emirates NBD Egypt.

المشاريع، وسوق أدوات الدين، وإدارة المخاطر، وقد شغل منصب نائب المدير العام ورئيس سوق أدوات الدين العالمي، وشغل مؤخراً منصب المدير العام لإدارة المخاطر في بنك الإمارات دبي الوطني، ولاحقاً تم تعيينه الرئيس التنفيذي بالإنابة لبنك الإمارات دبي الوطني – مصر.

Mr. KANTIC DASGUPTA

Mr. Kantic Dasgupta is a highly qualified risk management professional with extensive banking experience across all aspects of Risk Management including Credit, Market and Operational Risk. Before joining RAKBANK as a board member, Mr. Dasgupta spent around two and a half years as Adviser and Consultant on Risk to Abu Dhabi Islamic Bank, a role that included the oversight of strategic issues and where he was the chairman of the Governance and Risk Policy Committee. Mr. Dasgupta came to the UAE in 2007 following his appointment as CRO for Mashreq Bank. Prior to that, he spent a long and successful career with Citibank spanning multiple geographies and a variety of senior roles in Risk Management.

السيد كانتيك داسقوبتا

يمك السيد كانتيك داسقوبتا خبرة مصرفية واسعة فهو محترف مؤهل في جميع جوانب إدارة المخاطر بما في ذلك الائتمان والسوق والمخاطر التشغيلية. قبل إنضمامه إلى بنك رأس الخيمة الوطني كعضو مجلس إدارة، عمل السيد داسقوبتا لحوالي عامين ونصف العام كمستشار وخبير إستشاري في المخاطر في بنك أبوظبي الإسلامي للإشراف على الشؤون الإستراتيجية للبنك، حيث كان رئيساً للجنة سياسة الحوكمة والمخاطر. قدم السيد داسقوبتا إلى دولة الإمارات العربية المتحدة في ٢٠٠٧ بعد تعيينه مديراً تنفيذياً للمخاطر لدى بنك المشرق. وقبل ذلك، تنفيذياً للمخاطر لدى بنك المشرق. وقبل ذلك، أمضى مسيرة مهنية طويلة وناجحة مع سيتي بنك في مناطق جغرافية متعددة، وشغل مناصب وظيفية عليا في إدارة المخاطر.

e datronal Back of Ras M-khaimah (P.S.C.) ead of **(Rev. P.G. 1535** 5500, Ras Al-Khaimah, UAE. el: +971 7206 22 22, Fax: +971 7 243 54 54 / 243 52 22, Email: administration@rakbank.ae

5 - 11/3/2018